
Sprawozdanie z działalności
/sprawy bieżące Rady Miejskiej/

za okres od 29 czerwca do 10 sierpnia.

1) 3 sierpnia br. odbyło się robocze spotkanie z mieszkańcami dotyczące

porządku i bezpieczeństwa w rejonie nowo wybudowanej ulicy Lema. Na

spotkaniu obecny był zastępca Burmistrza Tomasz Łukowiak, 9 radnych oraz

11 mieszkańców okolicy ulicy Lema i Gałczyńskiego. Mieszkańcy podczas

dyskusji przedstawili szereg uwag, spostrzeżeń oraz wniosków odnośnie

występujących problemów. Wnioski ze spotkania przekazałem pisemnie w

formie interpelacji.

2) 10 sierpnia odbyło się szkolenie z zakresu dostępności dla osób ze
szczególnymi potrzebami w ramach projektu “Instytucja dostępna dla
wszystkich!”. Dziękuję za zaproszenie na szkolenie panu Jakubowi
Modrzyńskiemu. W szkoleniu wzięli udział radni: Wiesława Mania,
Mieczysław Rożek, Dominik Michalak .

3) 16 sierpnia odbędzie się kolejna sesja Rady Miejskiej na wniosek klubu
radnych. Przedmiotem obrad będzie uchwała w sprawie przeprowadzenia
referendum o odwołanie z funkcji Burmistrza Pana Przemysława Mielocha.

4) podczas uroczystości 15 sierpnia w poczcie sztandarowym reprezentować
Radę będą radni Jolanta Szymczak oraz Mieczysław Rożek.

5) Proszę pamiętać, że nieobecności usprawiedliwiamy w formie pisemnej
poprzez Biuro Rady.

6) Na esesji oraz w odpowiedziach radnego na stronie BIP (pod moją zakładką)
jest dostępna dokumentacja dotycząca koncepcji projektowej przebudowy
budynku Kokotka. Zachęcamy do zapoznania się z dokumentacją. Dyskusję
nad projektem zamierzam zorganizować na koniec sierpnia/początek września.



7) 31 lipca wpłynęła do Rady Miejskiej petycja w sprawie utworzenia
Młodzieżowej Rady Gminy. Petycja została przekazana do pracy komisji
Skarg, Petycji i Wniosków

8) 4 sierpnia wpłynęło pismo od Wojewody Wielkopolskiego tj. rozstrzygnięcie
nadzorcze w zakresie nieważności par. 14 uchwały przyjętej na czerwcowej
sesji uchwały w sprawie Miejscowego Planu Zagospodarowania
Przestrzennego dla terenów części miasta Mosina oraz części wsi Sowiniec -
etap I ze względu na istotne naruszenie prawa. Z treścią rozstrzygnięcia można
zapoznać się na esesji.
https://tablet.esesja.pl/komunikaty/223/72044/rozstrzygniecie-nadzorcze-woje
wody-wielkopolskiego-dotyczace-uchwaly-z-dnia-23062022-r-w-sprawie-mpz
_29e1079f824c4c5589f33e14ae242ac8.pdf

9) Wpłynęły do Urzędu Miejskiego 3 propozycje dotyczące nadania nazwy dla
mostu w Rogalinku. Urząd przesłał korespondencję do miasta Puszczykowo w
celu rozwiązania kwestii związanej z nadaniem nazwy (część mostu znajduje
się na terenie miasta Puszczykowo). Skontaktowałem się w tej sprawie z
radnym miasta Puszczykowo - panem Maciejem Krzyżańskim, który
poinformował mnie, że zajmą się sprawą pod koniec sierpnia podczas
posiedzenia komisji. Sprawę nazewnictwa mostu rozwiążemy dopiero we
wrześniu.

10) 25 lipca aquanet przesłał do Rady Miejskiej odpowiedź udzieloną dla jednej z
gazet, która w sposób jasny i dobitny prostuje informacje przekazywane przez
Pana Przemysława Mielocha w Informatorze Mosińskim oraz jego autorskim
VLOGU odnośnie podjętych wniosków w procedurze konsultacyjnej audytu
krajobrazowego województwa wielkopolskiego. Spółka potwierdziła, że
“Wniosek Spółki dotyczący zachowania dotychczasowego sposobu
zagospodarowania terenu, odnosi się do obszarów objętych „Audytem
krajobrazowym województwa wielkopolskiego”, na których zgodnie z
Rozporządzeniem Dyrektora RZGW, z dnia 9 sierpnia 2021 r., w sprawie
ustanowienia strefy ochronnej ujęcia wody w rejonie Mosina – Krajkowo dla
zaopatrzenia Poznańskiego Systemu Wodociągowego już funkcjonuje zakaz
dokonywania zmian przeznaczenia gruntów rolnych i leśnych na cele nie
rolne i nie leśne (tj. obręby ewidencyjne Krajkowo, Baranowo, Baranówko,
Sowinki i Sowiniec). “
Dodatkowo spółka wyjaśnia, że jest w trakcje opracowania Koncepcji
ochronnego zagospodarowania terenów wodonośnych polany śródleśnej
pomiędzy Baranówkiem i Krajkowem w gminie MOSINA dla aktualnych i
perspektywicznych potrzeb zaopatrzenia w wodę aglomeracji poznańskiej z

https://tablet.esesja.pl/komunikaty/223/72044/rozstrzygniecie-nadzorcze-wojewody-wielkopolskiego-dotyczace-uchwaly-z-dnia-23062022-r-w-sprawie-mpz_29e1079f824c4c5589f33e14ae242ac8.pdf
https://tablet.esesja.pl/komunikaty/223/72044/rozstrzygniecie-nadzorcze-wojewody-wielkopolskiego-dotyczace-uchwaly-z-dnia-23062022-r-w-sprawie-mpz_29e1079f824c4c5589f33e14ae242ac8.pdf
https://tablet.esesja.pl/komunikaty/223/72044/rozstrzygniecie-nadzorcze-wojewody-wielkopolskiego-dotyczace-uchwaly-z-dnia-23062022-r-w-sprawie-mpz_29e1079f824c4c5589f33e14ae242ac8.pdf


ujęć infiltracyjnych. Obszar objęty ww. opracowaniem stanowi wybrany
wycinek terenu tzw. „Polany Śródleśnej” o powierzchni 25,39 ha. Celem tej
pracy jest przeanalizowanie możliwości zabezpieczenia na przyszłość
perspektywicznych terenów wodonośnych dla ujęcia wody Mosina-Krajkowo
poprzez zalesienia. Przewidywany termin ukończenia tego opracowania to IV
kwartał 2023 r.

Burmistrz Gminy Mosina został zapoznany z mapami dotyczącymi
wskazanego terenu. Jeśli widzi on możliwość nadinterpretacji przyjętego
zapisu jest zobowiązany do przekazania informacji w odpowiednim trybie
i miejscu. Przypomnę, że - “W następnym etapie procedury
formalno-prawnej należy wypełnić obowiązek związany z zapewnieniem
udziału społeczeństwa w jego sporządzeniu. W tym celu ogłasza się, w
prasie regionalnej oraz przez obwieszczenie w urzędzie marszałkowskim i
udostępnienie informacji w Biuletynie Informacji Publiczne, o wyłożeniu
projektu do publicznego wglądu na co najmniej 7 dni przed dniem jego
wyłożenia, które powinno trwać co najmniej 30 dni. W czasie wyłożenia i
przez okres 14 dni po zakończeniu okresu wyłożenia można składać uwagi
do projektu audytu krajobrazowego, które następnie zostaną rozpatrzone
przez zarząd województwa.”

Do wyłącznej kompetencji sejmiku województwa należy uchwalenie
audytu krajobrazowego z jednoczesnym rozstrzygnięciem o sposobie
rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag.

Dodatkowo muszę zaprotestować odnośnie publikowania w Informatorze
Mosińskim artykułów o tytule “Radni ograniczają rozwój gminy” w kontekście
podjętych przez radę wniosków w procedurze konsultacyjnej. Radni
reprezentują mieszkańców i ich zadaniem jest działanie na rzecz
zrównoważonego rozwoju całej Gminy. Szukanie kompromisów w działalności
samorządowej to klucz to harmonijnego rozwoju.

11) 23 czerwca otrzymałem pismo z prokuratury rejonowej - postępowanie w
sprawie złożonego zawiadomienia o możliwości popełnienia przestępstwa jest
w toku (trwają czynności procesowe). Na ten moment nie postawiono nikomu
zarzutów.

sprawozdanie sporządził Przewodniczący Rady Miejskiej,  10 sierpnia  2022 r.


